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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. január 26.-án 14:30 órai 

kezdettel a Polgármesteri Hivatal tanácskozótermében megtartott soros, nyilvános ülésének 

Tárgysorozata:  

Jegyzőkönyve: 

Rendelete: 1-2 

Határozatai: 4-13 

 

T á r g y s o r o z a t a 

 

 

Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű testületi határozatok végrehajtásáról 
 

Interpellációk 

 

1.) Előterjesztés a 2017. évi költségvetés előkészítésére 

Előadó: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző 

 

2.) Előterjesztés az élelmezési nyersanyagnormákról és az intézményi térítési díjakról 

szóló rendelet elfogadására 

Előadó: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző 
 

3.) Előterjesztés a településrendezési terv és HÉSZ módosítására 

Előadó: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző 
 

4.) Előterjesztés a SIPITO PARK Kft. szerződés módosítására 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

5.) Előterjesztés az általános iskolai felvételi körzethatár kijelöléséről 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

6.) Előterjesztés a Közvetett támogatás megítélésére 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

7.) Beszámoló a polgármester szabadságáról 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

8.) A polgármester illetményének, az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 

Előadó: dr. Mezei Csilla jegyző 
 

9.) Egyebek 

 

 

Monorierdő, 2017. január 26. 

 

 

 

 

 

          Szente Béla  

         polgármester 
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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. január 26.-án 

14:30 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal tanácskozótermében megtartott soros, nyilvános 

üléséről. 

 

Jelen van: Szente Béla polgármester, Balogh Gábor, Dr. Páczi Antal alpolgármester, Borbás 

Elvira, Dzsupin Imréné, Nagy Lászlóné képviselő (6 fő) 

 

Tanácskozási joggal megjelent: dr. Mezei Csilla jegyző 

Megjelent: Bodó László helyi lakos 

 

Szente Béla polgármester: Sok szeretettel köszönt mindenkit. A Képviselő-testület soros, 

nyilvános ülését 14:30 órakor megnyitja. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

határozatképes, az ülés kezdetekor 6 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv-vezetőnek felkéri 

Várszegi Istvánnét, jegyzőkönyv-hitelesítőnek Dzsupin Imréné és Nagy Lászlóné képviselőt. 

A napirendi pontokat tartalmazó meghívót és anyagot mindenki megkapta. Aki a 

jegyzőkönyv-vezető, a jegyzőkönyv-hitelesítők személyével, valamint a napirendi pontokkal 

egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal – egyhangúlag 

- a jegyzőkönyv-vezető, a jegyzőkönyv-hitelesítők személyét, valamint a napirendi 

pontokat elfogadta. 
 

Napirend: 

 

Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű testületi határozatok végrehajtásáról 

 

Interpellációk 

 

1.) Előterjesztés a 2017. évi költségvetés előkészítésére 

Előadó: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző 

 

2.) Előterjesztés az élelmezési nyersanyagnormákról és az intézményi térítési díjakról 

szóló rendelet elfogadására 

Előadó: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző 
 

3.) Előterjesztés a településrendezési terv és HÉSZ módosítására 

Előadó: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző 
 

4.) Előterjesztés a SIPITO PARK Kft. szerződés módosítására 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

5.) Előterjesztés az általános iskolai felvételi körzethatár kijelöléséről 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

6.) Előterjesztés a Közvetett támogatás megítélésére 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

7.) Beszámoló a polgármester szabadságáról 

Előadó: Szente Béla polgármester 
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8.) A polgármester illetményének, az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 

Előadó: dr. Mezei Csilla jegyző 
 

9.) Egyebek Előterjesztés a 2017. évi költségvetés előkészítésére 

Előadó: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző 

 

Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű testületi határozatok végrehajtásáról. 

 

Szente Béla polgármester: az anyagot mindenki megkapta. Megkérdezi, hogy van-e 

valakinek kérdése, hozzáfűzni valója az anyaghoz? 

 

Nagy Lászlóné képviselő: szeretné, ha kapnának tájékoztatást a közvilágítás-fejlesztéssel 

kapcsolatban az utolsó határozatról, hol tart az ügy? 

 

dr. Mezei Csilla jegyző: még tavaly decemberben el lett küldve a cégnek az árajánlatkérés a 

teljes Futó utcának a közvilágítás fejlesztésére. Egyelőre választ még nem kaptak. Sajnos az 

áramszolgáltató malmai elég lassan őrölnek. 

 

Szente Béla polgármester: úgy, mint a Szellő utca, ahol azóta sem történt semmi változás.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: megkérdezi az Alkotás utcát, ami már tavalyelőtti téma. Nem 

lehetne esetleg érdeklődni? Az is fontos lenne, ott is rég beadták a kérelmet a lakosok.  

 

Szente Béla polgármester: nem csak olyan fejlesztésük lesz, amit a bent maradt 

keretösszegből valósítanak meg, hanem hozzá is kell majd tenni pénzt. Remélhetőleg így 

kicsit gyorsabbak lesznek a DÉMÁSZ részéről. Aki egyetért a polgármesteri jelentés 

elfogadásával, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal – egyhangúlag 

– elfogadta a polgármesteri jelentést a lejárt határidejű testületi határozatok 

végrehajtásáról. 

 

Interpellációk 

 

Szente Béla polgármester: megkérdezi, hogy van-e valakinek interpellációja vagy kérdése? 

 

Dzsupin Imréné képviselő: novemberben döntött a testület, hogy hó eltakarításra fel kell 

kérni valakit. Jöttek be árajánlatok. A Szárazhegy Quercus Kft nyerte meg. Meg szeretné 

tudni, hogy a szerződésbe mi áll benne. A testület határozott az utcákról. Tudják mindannyian, 

hogy az időjárás nem volt túl kegyes hozzájuk decemberben és januárban sem, nagyon sok 

probléma merült fel a hó eltakarítással kapcsolatban. Ez nem csak az utakra, hanem a járdákra 

is vonatkozik, de legfőképpen az utakra. Nem csak a szilárd, hanem a felmart aszfaltos és 

homokos utakon sem igen lehetett járni és a betonos utakon is nagyon sok probléma van. Az 

úton sokan megállítják, nincsenek megelégedve az önkormányzattal, mert sok kívánni valót 

hagy maga után a hó eltakarítás. Szeretné látni, hogy mi áll a szerződésben, kit kell hívni a 

lakosoknak és milyen ügyelet van. Ha lehet, akkor kéri, hogy tegyék fel a honlapra, mert ez 

közérdekű információ.   

 

Szente Béla polgármester: le fognak másolni 6 példányt a szerződésből a képviselőknek és a 

honlapra kiteszik a közérdekű adatokat, telefonszámot, ügyeletet. Tudja, ha 8 géppel 
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dolgoztak volna, akkor is ilyen lenne az út. Mióta világ a világ, a tavalyi év kivételével, 

mindig is probléma volt a hó eltakarítással, akárki csinálta. Próbáljanak ki többet, másokat. Az 

intézmények előtt a járda nagyjából el volt takarítva, az épületek előtt a tulajdonosnak kell 

gondoskodni a járdatakarításról. Ő sincs megelégedve, reggeltől estig folyamatosan szólt a 

telefonja ezért. Látta dolgozni a traktort, mentek, sózták az utakat, iszonyú mennyiségű sót 

szórtak ki, de nem volt elég hatékony, mert nem volt olyan az időjárás. 

 

Fehér István képviselő 14.37 órakor megérkezett. Az ülésteremben 7 képviselő van jelen. 

 

Dzsupin Imréné képviselő: a vihar is, ha jön, nem kérdezi meg, hogy délután 4 előtt jöjjön-e 

vagy négy óra után. Akkor is meg kell oldani a dolgokat, mindegy, hogy mikor, de igen is 

ügyeletben kell lenni.  

 

Fehér István képviselő: a tanulságot le kell vonni, jóval előbb el kell kezdeni, az volt a 

probléma, hogy kevesen adták be a pályázatot.  

 

Szente Béla polgármester: több mint egy hónappal előtte kértek be árajánlatokat, de nem 

nagyon jöttek be ajánlatok, 3 árajánlat érkezett be. Volt olyan cég, akit megkérdezett és azt 

mondta, hogy nem vállalja be, elvállalta a Spárnak, ami sokkal jobb, mint az önkormányzat, 

mert ott egyetlen egy tulajdonos van, akinek meg kell felelni az elvárásoknak, itt viszont köze. 

5000. A szemébe mondta a vállalkozó, hogy képes lenni elvállalni, de soha nem fogja 

elvállalni településnek. A tavalyi év kivételével mindig problémáztak, ő is, hogy nem voltak 

megelégedve a hó eltakarítás minőségével. Egyetlen egy géppel, ha a falu egyik felén kezdik, 

akkor a másikon fognak reklamálni, egyszerűen nem hatékony. 

 

Balogh Gábor képviselő: rengetegen megkeresték őt is ezzel a problémával, nincsenek az 

emberek megelégedve a hó eltakarítással. Mínusz 5 fok felett a só semmit nem ér, nem tud 

olvasztani, kiszórni is felesleges. A földutaknál az a probléma, ha mínusz 5 fok alá megy a 

hősmérséklet és felszórják, akkor olyan latyak lesz, nem biztos, hogy el fognak tudni járni 

rajta, a földutakról csak a havat tudják letúrni, nagyobb kárt csinálnak, ha mélyebbre eresztik 

le a hókotrót. Ezzel tisztában kellene lenni a lakosoknak is. 

 

Dzsupin Imréné képviselő: ezzel nincs probléma. Ha nem látják a lakosok, hogy bemegy a 

földutcába, akkor azzal van a probléma. Ha az időjárás megengedi, hétvégén is menni kell a 

gépnek és volt olyan idő, amikor mehetett volna.  

 

Balogh Gábor képviselő: ezt azért hozta fel, hogyha megbíznak egy céget hó eltakarítással és 

a munkát nem végzi el hatékonyan, akkor nem fizetnek neki vagy nem annyit fizetnek neki.  

A jövőben úgy kellene készülni, természetesen tudják azt, hogy az út nem lesz asztallap sima, 

nem lehet teljesen letakarítani, de ami most volt az nem megfelelő. Ha megbíznak egy céget 

és nem végzi el a munkát rendesen, akkor véleménye szerint meg lehet a szerződést támadni 

és nem annyit fizetni érte, mint amiben megállapodtak. 

 

Nagy Lászlóné képviselő: őt is többen megkeresték azzal, hogy járhatatlanok az utak 

Monorierdőn. Az idei év rendkívüli időjárást hozott, erre senki nem számított, évek óta ilyen 

szigorú, faggyal teli tél nem volt az egész ország területén, mint az idei. Erre talán nem volt 

elég kellő felkészülés sem. Amikor az idén télen egy új pályázatot kiírnak és új pályázót 

választanak, arra is kellene gondolni, amikor meghatároznak utakat, amire példát is mond: a 

vasútállomást tisztítja a MÁV, ahol tisztítja, ahol abbahagyta, onnantól a zebráig tükör jégen 

kellett közlekedni. Ha valaki le akart volna onnan lépni, elképzelhető lehetett volna, hogy 
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kicsúszik az útra és eltöri a lábát. Ilyen a hivatal is, itt is elég jégbarázdás útfelületen kell 

megközelíteni a hivatal épületét.  

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: azt azért mindenkinek tudni kell, hogy hol élnek. Az utak 

javarésze nem aszfaltos. A mellékutakat nem lehet sózni, de kotorni sem lehet rendesen, hogy 

nulla centiméteres hó maradjon. Azt tudomásul kell venniük, hogy itt élnek és tél van és a téli 

időjáráshoz nekik is alkalmazkodniuk kell. Sehol sem várható el az, hogy olyan legyen az út, 

mint nyáron. Ha lekotorják a havat, arra is megy hó, de már mínusz 5 fok van, a hó ráfagy 

nem fog felolvadni, erre számítani kell. Nem tudja, hogy volt-e olyan utca, ahová be kellett 

volna menni és nem mentek be, de egy gidres-gödrös utcába, ha bemegy, ott a gödörbe a 

havat betolja, és ezt nem lehet sózni, nem lehet semmit sem csinálni vele. Sokan azt hiszik, 

hogy lehet itt úgy élni, mind Olaszországban, vagy déli országokban, ahol nincs hó. Az 

északon élő emberek ezt megszokták Finnországban, Svédországban és Lengyelországban 

nincs sózás, mert olyan hideg van, ott megszórják homokkal és éles kővel, az emberek nem 

szaladgálnak, tudják, hogy tél van, és úgy kell közlekedni. 

 

Szente Béla polgármester: úgy szól a szerződés, hogy minden olyan utcát takarítani kell, 

ahol a szemétszállítás megoldott. Az egész országban ugyan ez a helyzet, senki nem tudja 

meggyőzni az ellenkezőjéről, mert Monoron is a mellékutcák járhatatlanok. Tegnapelőtt 

járhatatlan volt a sétáló utca, tehát nem tudják megoldani, ha mást fognak megbízni, akkor is 

mindig lesz panasz. Nincsenek erre felkészülve, 3-4 éve nem volt ilyen nagy tél. Nincs vele ő 

sem megelégedve, mert vannak mellékutcák, ahová nem mentek be, van ahová többször 

mentek, van, ahová kevesebbszer. Nem volt hatékony a sózás, ezt is látta, a háza előtt is sózta, 

még kaparta is lapáttal, de nem volt sikeres. Le kell vonni ebből a következtetést és jobban át 

kell gondolni jövőre és sokkal nagyobb összeget kell erre elkülöníteni, ez már biztos. Abban 

is biztos lesz, hogy ugyan ilyen panaszok lesznek, ha ugyan ilyen telük lesz, vagy olyan 

összeget számláznak, amit nem fognak tudni kifizetni. Az idei hó eltakarítás hagy kivetni 

valót maga után, ezzel egyetért. Alig várja, hogy vége legyen a télnek, és nem csak a hideg 

miatt.  

 

Fehér István képviselő: itt az volt a baj, hogy mivel kevés volt a kapacitás, miután lefagyott 

a hó, akkor sózták le. Ha akkor sózták volna le, amikor letolják a havat, akkor nem fagyott 

volna meg. Nyílván nézni kell az előrejelzést. Egy géppel egy ekkora települést nem lehet 

megcsinálni. Innentől kezdve úgy érzi, hogy ebben hibáztak a legjobban. Rögtön el kezdték a 

hó eltakarítást, ebben nincs hiba, egyrészt kicsi a kapacitás, másrészt nem mérték fel kellően a 

helyzetet, hogy mikor, mit kell csinálni. Hibás teljesítés történt, innentől kezdve úgy érzi, 

hogy nem kell a teljes összeget kifizetni, még ha a saját Kft-jükről van szó, akkor sem.  

 

Szente Béla polgármester: ezt kivesézték, ebben egyetértenek mindannyian, ő is nézné a 

meteorológiai előrejelzést az biztos.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: mint az informális ülésen és a tegnapi nap folyamán is beszéltek 

a MÁV-nál az áldatlan viszonyokról, hogy a polgármester úr fog kérni egy időpontot és be fog 

menni a testület és megkérdezik, hogy mikor lesz valami, mikor kezdik el. Biztos mindenki 

kapott december hónapban Régió újságot, amiben Pogácsás Tibort, a Belügyminisztérium 

Önkormányzatokért felelős államtitkárát kérdezték a jövőre várható fejlesztésekről, 

béremelésekről. Nagyon megütötte a szemét a várható fejlesztések 2017-ben: a jövő évben 

belterületi útburkolatok felújítása várható lesz több településen, pl: Mendén, Pándon, Káván, 

Nyáregyházán, Dánszentmiklóson, valamint Péteriben a vasútállomás mellett P + R parkoló 

megépítése. Kíváncsi lenne arra, hogy Péteri mikor adta be ezt a tervet, mert Monorierdőn 
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már az első képviselő-testület fennállásában is volt arról szó, hogy zajvédő faltól kezdve 

lesznek itt majd beállók, stb. Náluk is ígérik, hogy a piac előtti területen lesz P + R parkoló. 

Azt is megkérdezi államtitkár úrtól, hogy a két település közötti lakosságlétszám plusz az 

övékéhez hozzájön Nyáregyháza, mindenki nagyon jól tudja, hogy nagyon sokan ingáznak 

vonattal, teljesen mindegy, hogy melyik irányba. Állítja, hogy két- háromszorosa 

Monorierdőnek, mint Péterinek az átutazó forgalom és nagyon sokan kocsival is járnak 

Nyáregyházáról. Megkérdezi, hogy miért van az, hogy ebben is hátrányban van Monorierdő? 

Ez le van írva az újságban, ez már bizonyíték. A MÁV már nem egyszer, nem kétszer ígérte, 

hogy megcsinálja.  

 

Szente Béla polgármester: ha egyszer már minden megvan, már csak az építészük engedélye 

kell ahhoz, hogy 2016-ban elkezdjék a zajvédő fal felépítését, fedett lesz meg minden és erről 

papírforma van, akkor elhitték, hogy megfelelően lobbiztak. Sokévi panaszaikat rájuk fogják 

zúdítani a MÁV-ra.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: és ez bizonyíték több ezer példányban kiment a környékbe, erre 

szeretnének választ kapni.  

 

Fehér István képviselő: ami felháborító az újságban az, az, hogy Monorierdőn nincsenek 

felsorolva az utak.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: játszóterek megújítása a cél még Péterinél. Sport és kulturális 

létesítményeket terveznek Pilisen, kosárlabda csarnokot Albertirsán. Monor, Gomba, Káva, 

Péteri önkormányzati feladatot ellátó intézmények fejlesztését, felújítását tervezik. Vasadon 

sportöltöző épül. Ezekhez a célokhoz a Belügyminisztérium pályázatai nagyban 

hozzájárulnak. Megkérdezték tőle, hogy hol van Monorierdő, soha, semmit nem kapnak? Ez 

megkülönböztetés, mert a környékben mindenki, kivétel Monorierdő.  

 

Szente Béla polgármester: ha bemegy a képviselő-testület és odahívnak médiákat, az ötből 

kettő biztos, hogy harapni fog rá és mit fognak tudni csinálni. Inkább odadobnak valamit 

Monorierdőnek, hogy fogja be a száját és ezzel jól járnak és elérnek már valamit.  

 

1.) Előterjesztés a 2017. évi költségvetés előkészítésére 

Előadó: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző 

 

dr. Mezei Csilla jegyző: az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi, Településfejlesztési és 

Közbiztonsági Bizottság. Azzal az eltéréssel javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek, 

hogy nem támogatja az óvoda első udvarának felújítását, hanem ezt az összeget céltartalékba 

kívánja helyezni. Nem támogatja az óvoda létszámbővítését és a bérekkel kapcsolatban 10 %-

os bérkeretet tart elfogadhatónak. Megkérdezi, hogy a bizottság javaslatához képest van-e 

valakinek kérdése, módosító javaslata, hogy ne kelljen egyesével végig menni? 

 

Nagy Lászlóné képviselő: akkor most ebből az anyagból fog készülni az előterjesztés, ahol 

megtudják, hogy kb. a szükségleteik és a vágyaik, terveik mennyire vannak összhangban a 

lehetőségeikkel? 

 

dr. Mezei Csilla jegyző: igen, ez ahhoz kell, hogy ki tudjon valamiből indulni. Felolvassa a 

határozati javaslatot. Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a 2017. évi költségvetés előkészítéséről szóló anyagot és úgy dönt, hogy az 

előkészítés során felmerült igények kerüljenek beépítésre a költségvetésbe azzal az eltéréssel, 



7 

 

hogy nem támogatja az óvoda első udvarának felújítását, hanem ezt az összeget céltartalékba 

kívánja helyezni. Nem támogatja az óvoda létszámbővítését és a bérek eltérítésére 10 %-os 

bérkeretet kíván elkülöníteni. A felújítási és az egyéb kiadásokat a mellékelt táblázat szerint 

összegszerűen kéri betervezni a költségvetésbe. Felkéri dr. Mezei Csilla jegyzőt és Szente 

Béla polgármestert, hogy a 2017. évi költségvetésről szóló rendelet-tervezetet a jogszabály 

által meghatározott határidőben az egyeztetéseket követően nyújtsa be a Képviselő-

testületnek.  

 

Szente Béla polgármester: aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag 

– az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2017. (I. 26.) Kt. 

határozata 

 

A 2017. évi költségvetés előkészítéséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 2017. 

évi költségvetés előkészítéséről szóló anyagot és úgy dönt, hogy az előkészítés 

során felmerült igények kerüljenek beépítésre a költségvetésbe azzal az eltéréssel, 

hogy nem támogatja az óvoda első udvarának felújítását, hanem ezt az összeget 

céltartalékba kívánja helyezni. Nem támogatja az óvoda létszámbővítését és a 

bérek eltérítésére 10 %-os bérkeretet kíván elkülöníteni. A felújítási és az egyéb 

kiadásokat a mellékelt táblázat szerint összegszerűen kéri betervezni a 

költségvetésbe.  

Felkéri dr. Mezei Csilla jegyzőt és Szente Béla polgármestert, hogy a 2017. évi 

költségvetésről szóló rendelet-tervezetet a jogszabály által meghatározott 

határidőben az egyeztetéseket követően nyújtsa be a Képviselő-testület részére. 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Szente Béla polgármester, Dr. Mezei Csilla jegyző 

 

2.) Előterjesztés az élelmezési nyersanyagnormákról és az intézményi térítési díjakról 

szóló rendelet elfogadására 

Előadó: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző 
 

dr. Mezei Csilla jegyző: az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi, Településfejlesztési és 

Közbiztonsági Bizottság, amely az élelmezésvezetővel egyetértésben készült, hiszen jelezte 

feléjük, hogy a jelenlegi előírásoknak megfelelő étkeztetést a korábbi normák összegével már 

nem lehet biztosítani, éppen ezért szükség volt az emelésre. Kb. 10 %-os emeléssel számoltak 

és tekintettel arra, sem az előző, sem az azt megelőző évben nem volt normaemelés, így úgy 

gondolja, hogy ez mondhatni, időszerű.   
 

Szente Béla polgármester: előterjesztés szerint javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet a 

képviselő-testületnek. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze 
 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag 

– az alábbi rendeletet alkotta meg: 
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Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

1/2017. (I. 27.) önkormányzati 

rendelete 

 

Az élelmezési nyersanyagnormákról és az intézményi térítési díjakról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésében biztosított jogkörében eljárva a vendéglátó-ipari termékek előállításának és 

forgalomba hozatalának élelmiszerbiztonsági feltételeiről szóló 62/2011.(VI.30.) VM. 

rendelet, valamint a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról szóló 

29/1993. (II.27.) Korm. rendelet vonatkozó szakaszaira, továbbá az Országos Tiszti főorvosi 

Hivatal táplálkozás-egészségügyi ajánlására figyelemmel az élelmezési normák és térítési 

díjakról a következőket rendeli el: 

 

I. Az élelmezési nyersanyagnormák meghatározása 

 

1. § (1) Csicsergő Óvoda esetében 

Napi háromszori étkezés: nettó 296/fő/nap 

Ebéd: nettó 192 Ft/fő/nap 

Tízórai: nettó 52 Ft/fő/nap 

Uzsonna: nettó 52 Ft/fő/nap 

 

(2) Fekete István Általános Iskola 7-10 éves korcsoport esetében 

Napi háromszori étkezés nettó 348 Ft/fő/nap 

Ebéd: nettó 228 Ft/fő/nap 

Tízórai: nettó 60 Ft/fő/nap 

Uzsonna: nettó 60 Ft/fő/nap 

 

(3) Fekete István Általános Iskola 11-14 éves korcsoport esetében 

Napi háromszori étkezés: nettó 370 Ft/fő/nap 

Ebéd: nettó 238 Ft/fő/nap 

Tízórai: nettó 66 Ft/fő/nap 

Uzsonna: nettó 66Ft/fő/nap 

 

(4) A szociális étkezés és vendég étkezés étkezési normája egységesen 280 Ft/fő/nap. 

 

(5) A nyersanyagnormák nettó összegben vannak meghatározva, vagyis az Áfa összegét nem 

tartalmazzák 

II. Az intézményi térítési díjak meghatározása 

 

2. § (1) Csicsergő Óvoda esetében 

 Teljes térítési díj 50%-os kedvezményes térítési díj 

Napi 

háromszori 

étkezés 

296 Ft + ÁFA / fő 

/ nap 

bruttó 376 Ft / fő / 

nap 

148 Ft+ ÁFA / fő 

/ nap 

bruttó 188 Ft / fő / 

nap 

Ebéd 192 Ft + ÁFA / fő 

/ nap 

bruttó 244 Ft / fő / 

nap 

96 Ft+ ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 122 Ft / fő / 

nap 

Tízórai 52 Ft + ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 66 Ft / fő / 

nap 

26 Ft+ ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 33 Ft / fő / 

nap 
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Uzsonna 52 Ft + ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 66 Ft / fő / 

nap 

26 Ft+ ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 33 Ft / fő / 

nap 

 

 

(2) Fekete István Általános Iskola esetében 7-10 éves korcsport esetében 

 Teljes térítési díj 50%-os kedvezményes térítési díj 

Napi 

háromszori 

étkezés 

348 Ft + ÁFA / fő 

/ nap 

bruttó 442 Ft / fő / 

nap 

174 Ft+ ÁFA / fő 

/ nap 

bruttó 221 Ft / fő / 

nap 

Ebéd 228 Ft + ÁFA / fő 

/ nap 

bruttó 290 Ft / fő / 

nap 

114 Ft+ ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 145 Ft / fő / 

nap 

Tízórai 60 Ft + ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 76 Ft / fő / 

nap 

30 Ft+ ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 38 Ft / fő / 

nap 

Uzsonna 60 Ft + ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 76 Ft / fő / 

nap 

30 Ft+ ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 38 Ft / fő / 

nap 

 

 

 (3) Fekete István Általános Iskola 11-14 éves korcsoport esetében 

 Teljes térítési díj 50%-os kedvezményes térítési díj 

Napi 

háromszori 

étkezés 

370 Ft + ÁFA / fő 

/ nap 

bruttó 470 Ft / fő / 

nap 

185 Ft+ ÁFA / fő 

/ nap 

bruttó 235 Ft / fő / 

nap 

Ebéd 238 Ft + ÁFA / fő 

/ nap 

bruttó 302 Ft / fő / 

nap 

119 Ft+ ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 151 Ft / fő / 

nap 

Tízórai 66 Ft + ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 84 Ft / fő / 

nap 

33 Ft+ ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 42 Ft / fő / 

nap 

Uzsonna 66 Ft + ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 84 Ft / fő / 

nap 

33 Ft+ ÁFA / fő / 

nap 

bruttó 42 Ft / fő / 

nap 

 

(4)Felnőtt étkezés egyszeri 630 Ft + ÁFA / Ft / fő / nap, azaz bruttó 800 Ft / fő / nap 

 

(5) Szociális ebéd: 528 Ft + ÁFA / Ft / fő / nap, azaz bruttó 670 Ft / fő / nap 

 

III. Vegyes és záró rendelkezések 

 

3. § (1) A képviselő-testület a térítési díjak megfizetésének határidejét az alábbiakban állapítja 

meg: 

a) gyermekétkeztetés esetén: a tárgyhónap 15. napjáig 

b) alkalmazotti és vendég étkeztetés esetén: tárgyhót követő hónap 5. napjáig 

c) nappali szociális ellátás, szociális étkeztetés esetén: tárgyhót követő hónap 5. napja. 

 

(2) A Képviselő-testület a rendeletben meghatározott díjfizetési időszakot 2018. április 1. – 

2018. március 31-ig terjedően állapítja meg. 

 

(3) E rendelet 2017. április 01. napján lép hatályba. Hatályba lépésével egyidejűleg hatályát 

veszti a 2/2016. (II.29.) önkormányzati rendelet. 

 

(4) E rendelet kihirdetéséről a jegyző a Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláján történő 

kifüggesztéssel gondoskodik. 
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3.) Előterjesztés a településszerkezeti terv és HÉSZ módosítására 

Előadó: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző 
 

Szente Béla polgármester: a PTKB ülésén is elhangzott, hogy az egyeztetés lezajlott, a 

vélemények beérkeztek a településszerkezeti terv módosítására. A határozatot a Helyi Építési 

Szabályzatról szóló rendelettel együtt továbbítani kell a főépítész úrnak. Szavazásra bocsátja 

az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag 

– az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2017. (I. 26.) Kt. 

határozata 

 

Településszerkezeti Tervének módosításáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az 

előterjesztést és az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi 

LXXVIII. tv. 6. §. (1) bekezdése és 9/B. §. (2) bekezdés a.) pontja alapján, 

valamint Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. §. 1. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva az alábbi 

határozatot hozza: 

 

A Képviselő-testület 

1.Monorierdő Község Településszerkezeti Tervét az 1. számú melléklet, TSZT- 

M/2016.  (fedvényterv) szerint módosítja és az alábbi területfelhasználás változást 

fogadja el: 

Különleges sportterület területfelhasználás módosítása különleges egyéb helyi 

sajátosságokat hordozó terület besorolásra 

(Érintett földrészletek: 2211 hrsz-ú terület, 2207 és 2209 hrsz-ú területek egy 

része-1. terület) 

 

2. megállapítja, hogy a tervezett módosítás a PmTrT szerinti települési térség 

területén történik.  

 

3. úgy dönt, hogy a településfejlesztési, településrendezési tevékenységek 

előkészítése során az 1. pontban megállapított módosított Településszerkezeti Terv 

(1. számú melléklet) a kihirdetését követő 15. napon lép hatályba, 

 

4. a 9/2007. (IV. 03.) ÖTM rendelet szerint számított biológiai aktivitásérték 

meghatározását az érintett földrészletekre vonatkozóan az alábbi táblázat alapján 

elfogadja: 
 
Terület       Terület Meglévő-     BIA      BIA  Tervezett                  Terület      BIA      BIA       BIA 

  nagyság    terület-    mutató      érték      terület-  nagyság   mutató érték   értékvál- 

  ha felhasználás        felhasználás ha            tozás 

1.      0,8005       Különleges       3,0        2,4015   Különleges 0,8005 3,2      2,5616    +0,1601 

              sportterület   beépítésre nem 

 (Ksp)        szánt egyéb helyi 

      sajátosságot 

      hordozó terület 

      (Kesh) 
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Határidő: azonnal   

Felelős:  Szente Béla polgármester, Dr. Mezei Csilla jegyző 

 

Szente Béla polgármester: előterjesztés szerint szavazásra bocsátja a HÉSZ és a 

Szabályozási Tervről szóló 20/2008. (XII. 01.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

rendelet-tervezetet. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag 

– az alábbi rendeletet alkotta meg: 
 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

2/2017. (I. 27.) önkormányzati 

rendelete 

 

Monorierdő Község Helyi Építési Szabályzatáról és Szabályozási Tervről szóló  

20/2008. (XII. 01.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az épített környezet alakításáról 

és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 62. §. (6) bekezdés 6. pontjában kapott 

felhatalmazás alapján, Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. §. 1. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, a településfejlesztési 

koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról és a településrendezési eszközökről, 

valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI., 08.) Korm. 

rendelet 37 §-ában biztosított véleményezési jogkörében eljáró államigazgatási szervek, és a 

partnerségi egyeztetés szabályairól szóló önkormányzati rendelet szerinti partnerek 

véleményének kikérésével a következőket rendeli el: 

 

1. §. 

 

Monorierdő község helyi építési szabályzatáról és szabályozási tervéről szóló 20/2008. (XII. 

01.) önkormányzati rendeletének melléklete, Monorierdő belterületére szóló Szabályozási 

terve, e rendelet 1. mellékletét képező SZT-M/2016 jelű Szabályozási Terv módosítás 

(fedvényterv) szerint módosul. 

 

2. §. 

A Helyi építési szabályzat (Továbbiakban: „R”) 3. §. (3) bekezdésének felsorolása kiegészül 

új bekezdéssel 

 „Kehs” jelű, különleges helyi sajátossággal bíró (közüzemi) terület. 

 

3. §. 

A „R” 37. §-a kiegészül új (8) bekezdéssel: 

 (8) Az építési övezetben elhelyezhetők a hírközlés, internet szolgáltatással, 

műsorszolgáltatással kapcsolatos építmények. Az ennek megfelelő építmények magassága a 

műszakilag szükséges és indokolt méretű lehet. 

 

4. §. 

A „R” 38, §. (4) bekezdése törlendő.  (4) Az építési övezet telkein előkert nem létesíthető.) 

 

5.§.  



12 

 

A „R” kiegészül új 69/A. §-sal. 

Különleges helyi sajátossággal bíró beépítésre nem szánt erület 

Kesh 

 

69/A.§. 

 

(1) Az övezet területén csaqk hírközléssel, internet szolgáltatással, műsorszolgáltatással 

kapcsolatos építmények helyezhetők el. 

(2) A különleges területre vonatkozó építési szabályokat összefoglalóan a táblázat 

tartalmazza. 

 

 

Alkalmazható    Telekre vonatkoztatott 
Sajátos             legkisebb 

használat  Építési övezet  beépítési szélesség  mélység   telek-    zöld-     megengedett     legnagyobb 

szerint  jele        mód      (m)          (m)        terület  terület     építmény        beépítettség 

                    min.      min.      magasság               % 

                m2        %             (m)                                                  

Különleges Kehs         SZ          -              -            600             70       nem 

meghatározott 3 

helyi 

sajátossággal 

bíró 

(közüzemi) 

terület 

 

6. §. 

Ez a rendelet az elfogadását követő 15. napon lép hatályba. 

 
 

4.) Előterjesztés a SIPITO PARK Kft. szerződés módosítására 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

Szente Béla polgármester: a PTKB tárgyalta. Felmerült előző ülésen az önkormányzat régi 

épületének kulturális célú hasznosítása. Ennek, azaz akadálya, hogy jelen pillanatban két 

bérlőnek ki van adva. Egyszer a postának, amit nem kívánnak bolygatni, valamint a SIPITO 

PARK Kft-nek. Módosítani kell a szerződést, beszéltek vele, azt mondta, hogy nem szeretné 

elvinni innen a székhelyét, de elég lenne neki egy irodahelyiség is és innentől kezdve a bérleti 

díj is külön tárgyalási sorozatot indítványozhat. Tett egy javaslatot a PTKB, miszerint 

20.000.- Ft/hó legyen a bérleti díj és a volt anyakönyvi irodát ajánlotta fel a bizottság. Ehhez 

képest van-e valakinek kérdése, hozzászólása?  

 

Nagy Lászlóné képviselő: csak annyi kiegészíteni valója van, hogy + arányosan rezsiköltség. 

 

Szente Béla polgármester: felolvassa a határozati javaslatot. Monorierdő Község 

Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a SIPITO PARK Kft szerződés-

módosításáról szóló előterjesztést és úgy dönt, hogy kezdeményezi a szerződés módosítását, 

miszerint 20.000.- Ft/hó + arányos rezsiköltséggel a volt anyakönyvvezetői irodát ajánlja fel 

bérleti díjul. Felkéri Szente Béla polgármestert és dr. Mezei Csilla jegyzőt, hogy járjon el a 

szerződés-módosítás ügyében. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag 

– az alábbi határozatot hozta: 
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

6/2017. (I. 26.) Kt. 

határozata 

 
A SIPITO PARK Kft. szerződés módosításáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a SIPITO 

PARK Kft szerződés-módosításáról szóló előterjesztést és úgy dönt, hogy 

kezdeményezi a szerződés módosítását, miszerint 20.000.- Ft/hó + arányos 

rezsiköltséggel a volt anyakönyvvezetői irodát ajánlja fel bérleti díjul. Felkéri 

Szente Béla polgármestert és dr. Mezei Csilla jegyzőt, hogy járjon el a szerződés-

módosítás ügyében.  

Határidő: azonnal   

Felelős:  Szente Béla polgármester, Dr. Mezei Csilla jegyző 
 

5.) Előterjesztés az általános iskolai felvételi körzethatár kijelöléséről 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

Szente Béla polgármester: felkéri dr. Mezei Csilla jegyzőt, hogy egészítse ki szavaival az 

előterjesztést.  

 

dr. Mezei Csilla jegyző: egy merőben formális előterjesztésről van szó. Minden évben el kell 

fogadni az iskolai körzethatárokat és tekintettel arra, hogy Monorierdőn mindössze egyetlen 

általános iskola működik, így természetesen a település egész területe ide tartozik.  
 

Szente Béla polgármester: felolvassa a határozati javaslatot. Monorierdő Község 

Önkormányzat Képviselő-testülete a nevelési és oktatási intézmények működéséről és a 

köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 24. §. 

(1) bekezdése alapján a Pest Megyei Kormányhivatal Érdi Járási Hivatala Hatósági Főosztály 

felhívására úgy dönt, hogy a 2017/18. tanévre vonatkozó általános iskolai felvételi körzetek 

határát elfogadja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag 

– az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

7/2017. (I. 26.) Kt. 

határozata 

 
Az  általános iskolai felvételi körzethatár kijelöléséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a nevelési és oktatási 

intézmények működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 

20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 24. §. (1) bekezdése alapján a Pest Megyei 

Kormányhivatal Érdi Járási Hivatala Hatósági Főosztály felhívására úgy dönt, 

hogy a 2017/18. tanévre vonatkozó általános iskolai felvételi körzetek határát 

elfogadja. 

Határidő: azonnal   

Felelős:  Szente Béla polgármester, Dr. Mezei Csilla jegyző 
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6.) Előterjesztés a Közvetett támogatás megítélésére 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

Szente Béla polgármester: december végén érkezett be egy kérelem, miszerint Haller Ferenc 

monorierdői lakos azt kérte, hogy 2017. január 7.-én 14.00 órától bocsássák rendelkezésére 

Monorierdő tornatermét egy emléktorna megtartására, mivel Jarábik Sándor, Katona Gergely 

és Lánczi Dániel volt monorierdői lakosok tiszteletére futball emléktornát szeretne tartani. Ez 

megtörtént, akkor szóban egyetértettek és mondták, hogy meghozzák utólag a határozatot. 

Még egy kérelem érkezett be a Téglás-Hús Kft. szintén kéréssel fordult hozzá, miszerint a 

2017.01.14-én megrendezett jótékonysági ruhaosztáshoz kapcsolódva meleg ételt szeretett 

volna osztani a részvevőknek, és ehhez kérte a napközi épületét szintén térítési díj nélkül. 

Ezzel is egyetértettek.  

Felolvassa az első határozati javaslatot. Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-

testülete megtárgyalta a Téglás-Hús Kft. kérelmét, és úgy dönt, közvetett támogatásként 

utólagosan jóváhagyja a napközi használatát 2017.01.07.-én. Felkéri Szente Béla 

polgármestert, és dr. Mezei Csilla jegyzőt, az ezzel kapcsolatos intézkedések megtételére. Aki 

ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag 

– az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

8/2017. (I. 26.) Kt. 

határozata 

 

A  Téglás-Hús Kft. napközi használati kérelméről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Téglás-

Hús Kft. kérelmét, és úgy dönt, közvetett támogatásként utólagosan jóváhagyja a 

napközi használatát 2017.01.07.-én. Felkéri Szente Béla polgármestert, és dr. 

Mezei Csilla jegyzőt, az ezzel kapcsolatos intézkedések megtételére.  

Határidő: azonnal   

Felelős:  Szente Béla polgármester, Dr. Mezei Csilla jegyző 
 

Szente Béla polgármester: felolvassa a második határozati javaslatot. Monorierdő Község 

Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Haller Ferenc kérelmét, és úgy dönt, 

közvetett támogatásként utólagosan jóváhagyja a tornaterem használatát 2017.01.07.-én. 

Felkéri Szente Béla polgármestert, és dr. Mezei Csilla jegyzőt, az ezzel kapcsolatos 

intézkedések megtételére. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

  

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag 

– az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

9/2017. (I. 26.) Kt. 

határozata 

 

Haller Ferenc tornaterem használati kérelméről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Haller 
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Ferenc kérelmét, és úgy dönt, közvetett támogatásként utólagosan jóváhagyja a 

tornaterem használatát 2017.01.07.-én.  

Felkéri Szente Béla polgármestert, és dr. Mezei Csilla jegyzőt, az ezzel 

kapcsolatos intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal   

Felelős:  Szente Béla polgármester, Dr. Mezei Csilla jegyző 
 

7.) Beszámoló a polgármester szabadságáról 

Előadó: Szente Béla polgármester 
 

Szente Béla polgármester: a tájékoztatót minden év január 31-ig a képviselő-testület elé kell 

hoznia és a megmaradt szabadságát március 31-ig ki kell vennie. Feltüntette, hogy hány nap 

szabadsága maradt meg és azt mikor kívánja kivenni. Kéri a Képviselő-testületet, hogy hagyja 

ezt jóvá. Felolvassa a határozati javaslatot. Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-

testülete megtárgyalta a polgármester 2016. évi megmaradt szabadságáról szóló előterjesztést, 

és úgy dönt, hogy jóváhagyja azt. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag 

– az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

10/2017. (I. 26.) Kt. 

határozata 

 

Tájékoztató a polgármester 2016. évi megmaradt szabadságáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a 

polgármester 2016. évi megmaradt szabadságáról szóló előterjesztést, és úgy dönt, 

hogy jóváhagyja azt. 

Határidő: azonnal   

Felelős:  Szente Béla polgármester, Dr. Mezei Csilla jegyző 

 
8.) A polgármester illetményének, az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 

Előadó: dr. Mezei Csilla jegyző 
 

dr. Mezei Csilla jegyző: azért került az előterjesztés a PTKB, majd a Képviselő-testület elé, 

mert a Kormányhivatal felhívta a figyelmüket, hogy annak ellenére, hogy a polgármester 

illetménye a jogszabály változása miatt változott meg, ezt a képviselő-testületnek is 

határozattal el kell fogadnia, hiszen annak idején a képviselő-testület állapította meg az 

illetményt. Felhívja a figyelmet arra, hogy amennyiben a képviselő-testület nem fogadja el a 

polgármester illetményét, akkor is a jogszabály alapján kötelező a törvényi illetményt 

alkalmazni. Változás történt annyiban az alpolgármester tiszteletdíjánál, hogy most már 

jogosult rá a törvény értelmében a 15 %-os költségtérítésre, viszont a régihez képest kikerült a 

70 %-os alsó határ, ugyanis még 2014-ben úgy volt megállapítva az alpolgármester 

tiszteletdíja, hogy a polgármester illetményének 70-90 %-a között lehetett. Alpolgármester úr 

tiszteletdíja jelen pillanatban is megfelel a törvényi szabályozásnak. Ugyanakkor feltétlenül 

meg kell állapítani a 15 %-os költségtérítést, mert ellenkező esetben törvénytelenséget 

követne el a képviselő-testület. A Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság 

ülésén az a javaslat született, hogy az alpolgármester úr tiszteletdíja maradjon változatlan és 

ennek az összegnek a 15 %-át állapítsa meg a képviselő-testület költségtérítésnek. 

Alpolgármester urat kéri meg, hogy szavaztassa meg polgármester úrét és polgármester úr 
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fogja megszavaztatni az alpolgármester úrét.  Felolvassa a határozati javaslatot. 

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a polgármester 

illetményéről és költségtérítéséről szóló előterjesztést, és úgy dönt, hogy Szente Béla 

polgármester illetményét a 2011. évi CLXXXIX törvény 71§ (2) és (4) bekezdés d) pontja 

értelmében 2017. január 1. napjától kezdődően havi bruttó 548.400 Ft-ban állapítja meg. 

A költségtérítés mértékét a 2011. évi CLXXXIX törvény 71§ (6) bekezdés alapján 

illetményének 15%-ban, azaz bruttó 82.260 Ft-ban állapítja meg. 

Felkéri dr. Páczi Antal alpolgármestert, és dr. Mezei Csilla jegyzőt, hogy a polgármester 

illetményének és költségtérítésének számfejtése és kifizetése érdekében a szükséges 

intézkedést tegye meg. 

 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: aki egyetért, a felolvasott határozati javaslattal, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodással, az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2017. (I. 26.) Kt. 

határozata 

 

A polgármester illetményének és költségtérítésének megállapításáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

polgármester illetményéről és költségtérítéséről szóló előterjesztést, és úgy dönt, 

hogy Szente Béla polgármester illetményét a 2011. évi CLXXXIX törvény 71.§ 

(2) és (4) bekezdés d) pontja értelmében 2017. január 1. napjától kezdődően havi 

bruttó 548.400 Ft-ban állapítja meg. 

 

A költségtérítés mértékét a 2011. évi CLXXXIX törvény 71.§ (6) bekezdés 

alapján illetményének 15%-ában, azaz bruttó 82.260 Ft-ban állapítja meg. 

 

Felkéri dr. Páczi Antal alpolgármestert, és dr. Mezei Csilla jegyzőt, hogy a 

polgármester illetményének és költségtérítésének számfejtése és kifizetése 

érdekében a szükséges intézkedést tegye meg. 

Határidő:  azonnal 

Felelős:   dr. Páczi Antal alpolgármester, 

                dr. Mezei Csilla jegyző 

 

Szente Béla polgármester: felolvassa a határozati javaslatot. Monorierdő Község 

Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az alpolgármester tiszteletdíjáról és 

költségtérítéséről szóló előterjesztést, és úgy dönt, hogy dr. Páczi Antal alpolgármester 

tiszteletdíját a 2011. évi CLXXXIX törvény 80.§ (2) bekezdése alapján változatlanul hagyja. 

A költségtérítés mértékét a 2011. évi CLXXXIX törvény 80.§ (3) bekezdés alapján 

illetményének 15%-ban, azaz bruttó 23.357 Ft-ban állapítja meg. Felkéri Szente Béla 

polgármestert, és dr. Mezei Csilla jegyzőt, hogy az alpolgármester illetményének és 

költségtérítésének számfejtése és kifizetése érdekében a szükséges intézkedést tegye meg. Aki 

ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodással, az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2017. (I. 26.) Kt. 

határozata 

 

Az alpolgármester illetményének és költségtérítésének megállapításáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az 

alpolgármester tiszteletdíjáról és költségtérítéséről szóló előterjesztést, és úgy 

dönt, hogy dr. Páczi Antal alpolgármester tiszteletdíját a 2011. évi CLXXXIX 

törvény 80.§ (2) bekezdése alapján változatlanul hagyja. 

A költségtérítés mértékét a 2011. évi CLXXXIX törvény 80.§ (3) bekezdés 

alapján illetményének 15%-ában, azaz bruttó 23.357 Ft-ban állapítja meg. Felkéri 

Szente Béla polgármestert, és dr. Mezei Csilla jegyzőt, hogy az alpolgármester 

illetményének és költségtérítésének számfejtése és kifizetése érdekében a 

szükséges intézkedést tegye meg. 

Határidő: azonnal   

Felelős:  Szente Béla polgármester, Dr. Mezei Csilla jegyző 

 

9.) Egyebek 

 

Szente Béla polgármester: érkezett egy kérelem, Tóth Attila szül: 1973. X. 30.-án 

Budapesten, anyja neve: Mahanek Erzsébet, kéri az önkormányzatot, hogy biztosítson 

részükre a Fekete István Általános Iskola tornatermében keddi napokon 19-20.00 óráig 

futballozás céljából lehetőséget. Utána nézett, ez az időpont szabad. Ugyan úgy, mint a többi 

sportolni vágyó vagy szórakozni kívánó egyénnek, aki megfizeti a bérleti díjat, javasolja, 

hogy ezt a kérést támogassa a képviselő-testület. Felolvassa a határozati javaslatot. 

Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Tóth Attila 

kérelmét és úgy dönt, hogy a Fekete István Általános Iskola tornatermében keddi napokon 

19.00-20.00 óráig futballozás céljából a szabott áron történő szerződés elkészítése mellett a 

kérelmet jóváhagyja. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag 

– az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

13/2017. (I. 26.) Kt. 

határozata 

 

Tóth Attila, tornaterem futballozás céljára történő kérelméről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Tóth Attila 

kérelmét és úgy dönt, hogy a Fekete István Általános Iskola tornatermében keddi 

napokon 19.00-20.00 óráig futballozás céljából a szabott áron történő szerződés 

elkészítése mellett a kérelmet jóváhagyja. 

Határidő: azonnal   

Felelős:  Szente Béla polgármester, Dr. Mezei Csilla jegyző 
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Szente Béla polgármester: érkezett egy kérelem, ami egyben tájékoztatás is. Szalai Gábor 

kérelmet nyújtott be a közvilágítás bővítésével kapcsolatban. A Futó és az Akácfa utca sarkán 

lévő oszlopra, ami nem villanyoszlop, arra szeretne elhelyezni egy lámpatestet. Tekintettel 

arra, hogy az oszlop a UPC tulajdona, így szükséges az ő hozzájárulásuk. Ezt megkérték, a 

válasz még nem érkezett meg. Árajánlatot kérnek be az EDF DÉMÁSZ-tól azon kívül, amikor 

megjön a válasz, tájékoztatják Szalai Gábort, hogy a képviselő-testület döntött a Futó utca 

teljes szakaszán a közvilágítás kiépítéséről. Úgy tudja, hogy ennek ellenére saját költségén 

szeretne erre az oszlopra lámpatestet elhelyezni.  

 

Darida Károly övezeti átsorolással kapcsolatban adott be kérelmet, miszerint a 2124/2 hrsz.-ú 

ingatlanon szeretne gumijavító szervizt, kerékpár tárolót és kávézót létesíteni. Az övezeti 

módosításra elküldte főépítész úr a véleményét és elmondása szerint a vázolt tevékenység 

elhelyezhető, nem szükséges övezeti átsorolás hozzá. Főépítész úr véleményét el fogják 

küldeni neki.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: tájékoztatást ad arról, hogy január 11-én szombaton a napközi 

épületében a jótékonysági ruhaosztás megtörtént. Nagyon sikeres rendezvény volt, rengetegen 

jöttek el a lakosság részéről. A Téglás Hús Kft egy tál meleg ételt osztott a résztvevőknek, a 

Katolikus Karitasz és a Családsegítő Szolgálat kenyér és zöldség adományt adott azoknak, 

akik eljöttek. Köszönetét fejezi ki polgármester úrnak, aki pénteken este 6 órakor a 

legnagyobb hóesésben elvitte őt a platós kocsival Monorra a vöröskereszthez begyűjteni az 

adományokat. Szintén köszönetét fejezi ki a Téglás Hús Kft-nek és a Katolikus Karitasz 

segítő munkatársainak, Borbás Viktornak és Borbás Elvirának, valamint megköszöni dr. 

Pácziné Félix Anna munkáját, Baloghné Dobó Hajnalka munkáját és Bosch Istvánnak, mert 

ez két napos munka volt és nagyon sikeres. Ilyen még soha nem történt, hogy rengeteg 

adományuk volt, a tavalyi évben ami megmaradt ruhaadományból, azt az albertirsai 

önkormányzatnak vitték át, de az idén nem tudtak semmit átküldeni, mert fél zsák ruha 

maradt meg. Annyian voltak, mint még soha, szintén a meleg ételosztásnál és a kenyér és 

zöldség osztásnál is. Nagyon örültek az emberek, köszönték mindenkinek. El kell a jövőben is 

ezen gondolkozni, mert nagyon nagy szükség van erre. 

 

Borbás Elvira képviselő: 500 kg kenyeret, péksüteményt és 300 kg zöldséget osztottak ki és 

minden elfogyott.  

 

Fehér István képviselő: bár ne lenne rá szükség, de sajnos van. 

 

Borbás Elvira képviselő: megköszöni azoknak, akik rendszeresen eljönnek és segítenek 

csomagolni, mert nagyon nagy munka becsomagolni ezeket az adományokat, napokat 

töltenek azzal, hogy csomagolnak. Leé Imrénének, Borissza Marikának köszöni, hogy mindig 

részt vesznek ezeken a rendezvényeken és segítenek a csomagolásban. A bizottsági és külsős 

tagokról nem is beszélve, akik mindig ott vannak. Köszöni szépen mindenkinek a munkáját. 

 

Bodó László állampolgár: elküldött egy feljegyzést és javaslatot erre az évre. Négy és fél éve 

kéri, hogy írásban kapja meg azt, hogy a 25 millió Ft gázpénz, ami a Kft-n át lett utalva a 

költségvetésbe, miért nem használták fel pályázati önrészre?  

Tavaly februárban a termálvíz kitermelésére, felhasználására vízjogi engedély dokumentáció 

összeállításához hozott árajánlatot. Az árajánlatot behozta a Polgármesteri Hivatalba és nem 

lett megtárgyalva. Tavaly el lett utasítva azzal az indokkal, hogy már a költségvetés össze lett 

állítva és nem lehet módosítani. Tudja, hogy 3-4 alkalommal lett módosítva a költségvetés. 

Vízjogi engedély nélkül nem lehet terveket csináltatni egy termál strandra, nem lehet tudni, 
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hogy a víz kitermelés milyen mennyiségben, mire lesz felhasználva és utána hová lesz tárolva, 

mert az elhasznált szennyvizet ülepíteni kell. Erre van lehetőség a Bogárzó, ez Cegléden, 

Ceglédbercelen meg lett oldva.  

A kerékpárúttal kapcsolatban elmondja, hogy a közmeghallgatásnál egy illető felszólalt és 

mondta, hogy jó volna egy kerékpárút, hogy el tudjanak menni a Tescóba Pilisre bevásárolni. 

A jegyzőkönyvbe nem került bele az illető neve, nem került bele a jegyzőkönyvbe a 

polgármester úr válasza. Azon kívül nem került bele a jegyzőkönyvbe az a megoldás, amit 

Monor a Kistói útnál lévő körforgalom megoldásánál használt, hogy kisajátítás. Elhozott egy 

példányt, amit ő kapott és ennek alapján el lehetne talán indulni.  

A határon átívelő pályázat sikerült-e valamint a testvér településsel közös pályázatot sikerült-e 

beadni erre az évre?   

Tavaly januárban odaadott egy leírást a szlovákiai magyar tájházak kulturális intézetének egy 

leírását, hogyan sikerült felújítani Magyarországon és Szlovákiában a Madách házat. 

Mintának adta oda, nem tudja, hogy sikerült-e valamit elérni? 

A visegrádi kulturális pályázati lehetőséget kihasználta-e a település, amit folyamatosan lehet, 

az idén is beadni, hogy minél szélesebb és nagyobb összeg kerüljön a településre? 

Elismerését fejezi ki a december 3.-án tartott könyvbemutatóhoz és elismeri azt az anyagot, 

amit összeszedtek, rendszereztek, mert legalább így van fogalma az itt élőknek, hogy milyen 

történelmi múlttal rendelkezik a település. Neki is van egy tanulmánya, ami 10 évvel ezelőtt 

készült, a címe: Monorierdő és Monor lakónépességének és területének változása az 

évszámok tükrében. Az első írásos emléktől egészen a leválásig. Beszélt a fiúkkal és az a 

meggyőződése, hogy az eltelt 10 évet is bele kellene venni a tanulmányba. Írt egy kérvényt és 

a jegyző asszonyoktól megkapta majdnem 90 %-ban ennek a 10 évnek az adatait. Egyetlen 

érdekes dolog van, hogy nem lehet tudni, hányan haltak meg a településen, mert akik 

meghalnak vagy a kórházban Budapesten vagy más településen. Nem olyan régen működik itt 

a temető, sokkal kevesebben vannak itt eltemetve, mert Pilisre, Nyáregyházára vagy Monorra 

a meglévő szeretteik mellé temetik és nincs olyan kimutatás, hogy egy évben hányan haltak 

meg a településen. A tanulmány májusig meglesz, ezt követően benyújtja és kéri, hogy 

tárgyalják meg, hogy tud-e az önkormányzat a kiadáshoz hozzájárulni. Köszöni szépen.    
 

Szente Béla polgármester: megköszöni a képviselő-testület munkáját. A mai soros, 

nyilvános ülést 15.33 órakor bezárja. 

 

K.m.f. 

 

 

 Szente Béla              dr. Mezei Csilla 

polgármester                    jegyző 

 

 

 

    Dzsupin Imréné        Nagy Lászlóné 

jegyzőkönyv-hitelesítő            jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 


